
 

 

 

Årsmötesprotokoll 2024 i Askrike segelsällskap 
onsdag den 6 mars 2024 kl. 19.00 i klubbhuset i Askrikehamnen 

 

 
1. Mötets öppnande.  

Ordförande Kristina Lindstedt öppnade mötet. 

 

2. Val av mötesordförande och sekreterare. 
Kristina Lindstedt valdes till mötesordförande och Conrad Grut till sekreterare. 

 

3. Fråga om kallelse till mötet skett enligt stadgarna. 
Mötet har kallats till i rätt tid. 

 

4. Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes enhälligt. 

 

5. Val av två justeringsmän, som tillsammans med ordförande ska justera 

mötesprotokollet samt vid behov även vara rösträknare. 
Peter Björling och Fredrik Söderholm valdes till justeringsmän 

 

6. Protokoll från föregående årsmöte. 
 Årsmötesprotokoll från 2023 genomgicks och lades till handlingarna. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning för 

det senaste räkenskapsåret. 
 

Kristina Lindstedt gick igenom verksamhetsberättelsen som sedan tidigare varit utsänd i 

samband med kallelsen.  

 

Ekonomi  

 

 Resultat- och Balansräkningen presenterades av kassören. 

  

 En medlem önskade mer detaljer för kontot ”förbrukningsinventarier”, som överskred 

budget. Kristina Lindstedt redovisade inköp av ny luftvärmepump och förhållanden kring 

att en stor oförutsedd kostnad uppkommit i samband med att avloppssystemet havererade i 

december. Styrelsen har bedömt att någon reklamation eller åberopande av garanti inte var 

möjlig att göra. 

 

 



 

 

8. Revisionsberättelse för det senaste räkenskapsåret. 
 Årsredovisning och förvaltning har granskats av Jan Hagelin (revisor) 

Revisionsberättelsen anger att god redovisningssed har tillämpats samt att skäl finns att 

tillstyrka styrelsen ansvarsfrihet samt att resultat balanseras i ny räkning.  

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
 Mötet beslutar om ansvarsfrihet för styrelsen 2023. 

 

10. Behandling av förslag, som väckts av styrelsen eller av medlem och 

skriftligen inlämnats till styrelsen senast den 15 januari. 
 

Motion från styrelsen avser att styrelsen skall ges ett styrelsearvode om 500:-/möte och 

ledamot. Detta ger en total kostnad enligt beräkning om 49.387:-. 

 

Beslut 

Årsmötet bifaller styrelsens förslag om styrelsearvode 

 

 

11. Fastställande av avgifter. 
Styrelsen föreslår att samtliga avgifter skall vara oförändrade under 2024 men att årsmötet 

ger styrelsen mandat att vid behov höja vinteravgifterna för 2024 med 5-10% vilket 

beslutas av årsmötet.  

 

12. Fastställande av budget för det kommande räkenskapsåret. 
Kassören redovisade förslag till budget 2024 som mötet fastställde. 

 

13. Val av styrelse. 

 Valberedningens förslag till styrelse  

 

  Ordf. Kristina Lindstedt   1år kvar 

  Sekreterare Conrad Grut   omval 2år   

  Kassör Björn Hildestrand   1år kvar  

  Varvschef Erik Frykfelt   omval 2år 

  Intendent Anders Tottie   omval 2år 

  Kommunikation Carl Johan Bergström 1år kvar 

  Hamnkapten Anders Almén   1år kvar   

  Klubbmästare Niklas Sundberg  1år kvar 

   

  Årsmötet väljer den nya styrelsen enhälligt enligt valberedningens förslag. 

   

 

14. Val av revisorer. 
 Val av revisor Jan Hagelin omval 2 år, revisorssuppleant Björn Stenberg omval 2 år. 

 

15. Val av valberedning. 
 

 Peter Björling, sammankallande        omval 1 år 

 Mikael Soudah  omval 2år 

 Mikael Willdal,  omval 2år 

  

 



 

 

16. Stadgeändring  
Ett stadgeändringsförslag godkändes på årsmötet 2023.  Årsmötet beslutade att fastställa 

denna stadgeändring. 

 

17. Övriga frågor. 
BAS (Båt Administrativt System) som är grunden för vår administrativa verksamhet är det 

viktigt att alla data är korrekta. Beroende på ny inloggning till 2025 krävs tillägg i BAS av 

personnummer då inloggning från 2025 kommer att ske med BankId. Mer information 

kommer under året. 

 

Incidenter har skett med lyftsling och 3 båtar har halkat i sling men inte tappats under året. 

Det är viktigt att slinget är vinkelrätt mot skrovet. Olika lösningar och problem redovisades 

av Carl-Johan Bergström. 

 

Fråga om vinterplatser och storlek. Båtar tyngre än 7,5ton får inte lyftas. Detta är en 

sammanvägd fråga beroende av storlek på mobilkran, placering av båtar samt bärighet av 

mark.  

 

18. Mötets avslutande. 
 

Vid Protokollet, Conrad Grut  

 

 

 

 

Kristina Lindstedt, Mötesordförande 

 

 

 

 

 

Peter Björling, Justeringsman  Fredrik Söderholm, Justeringsman 


